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PROTOKÓŁ Nr XLVII/22 

sesji Rady Gminy Siemyśl, 

która odbyła się dnia 12 stycznia 2024 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury i Bibliotece w Siemyślu 

 

 Sesja Rady Gminy Siemyśl rozpoczęła się o godzinie 9:42, a zakończyła się 

o godzinie 10:57. 

 Ustawowy skład Rady Gminy Siemyśl wynosi 15 radnych. W obradach sesji 

Rady Gminy uczestniczyło 14 radnych (nieobecny był radny Krzysztof Wers). Ponadto 

w sesji uczestniczyło 14 osób spoza Rady Gminy. Listy obecności stanowią załączniki 

nr 1 - 3 do protokołu sesji.  

Sesję otworzył słowami: „otwieram sesję Rady Gminy Siemyśl” i prowadził 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak (dalej: Przewodniczący Rady). 

 Sesję protokołowała pracownik Urzędu Gminy Siemyśl Bożena Pieczynko. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji 

uczestniczy wymagana liczba radnych (kworum) – obrady sesji były prawomocne. 

Następnie powitał wszystkich obecnych i oglądających sesję mieszkańców. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Siemyśl (druk nr 376). 

7. Wolne wnioski, zapytania i odpowiedzi. 

8. Zamknięcie sesji. 

Wniosków lub uwag dotyczących porządku obrad nie wniesiono.  

 

Punkt 3 porządku obrad – przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

 

Protokół był wyłożony do wglądu dla radnych. Nie wniesiono żadnych uwag 

dotyczących protokołu. Protokół poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie i 

jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. Protokół głosowania w sprawie przyjęcia 

protokołu poprzedniej sesji stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji (głosowanie za 

pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Punkt 4 porządku obrad – informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Stanisław Chabera przedstawił informację dotyczącą posiedzenia Komisji ds. Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, które odbyło się 12 stycznia 2024 r.   

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca ww. posiedzenia  komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wiesław Hrycenko 

przedstawił informację dotyczącą posiedzenia komisji, które odbyło się 10 stycznia 

2024 r.  

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca ww. posiedzenia  komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Paszko przedstawił informację 

dotyczącą posiedzenia komisji w dniu 12 stycznia 2024 r. (załącznik nr 7 do protokołu) 

oraz projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej na cały 2024 r. (załącznik nr 8 do 

protokołu). Poprosił o zatwierdzenie planu pracy. 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono.  

W związku z powyższym, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia przedstawionego planu pracy Komisji Rewizyjnej na cały 2024 r. Rada Gminy 

jednogłośnie (14 głosami „za”) przyjęła ww. plan pracy komisji. Protokół z głosowania 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Punkt  5 porządku obrad – informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Siemyśl Marek Dołkowski (dalej: Wójt Gminy) przedstawił informację 

o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  Informacja została również 

przedłożona w formie pisemnej (załącznik nr 10 do protokołu). 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

 

Punkt 6 porządku obrad – podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy 

Siemyśl. 

 

Przewodniczący Rady odczytał wniosek Wójta Gminy dotyczący powołania 

Skarbnika Gminy Siemyśl (załącznik nr 11 do protokołu).  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Stanisław Chabera poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 12 stycznia 2024 

r. zapoznała się z wnioskiem Wójta Gminy dotyczącym powołania na Skarbnika Gminy 

Siemyśl  Eweliny Maciejewskiej. 

Następnie Wójt Gminy przedstawił kandydatkę na Skarbnika Gminy Siemyśl – 

Panią Ewelinę Maciejewską. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl w sprawie 

powołania Skarbnika Gminy Siemyśl wraz z uzasadnieniem (druk nr 376 stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu). 

Projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Siemyśl został poddany 

pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty. Uchwała Nr 334/XLVII/23 stanowi załącznik nr 

13 do protokołu sesji. Protokół głosowania ww. uchwały stanowi załącznik nr 14 

do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

Pani Ewelina Maciejewska podziękowała za powołanie.  

 

Punkt 7 porządku obrad - wolne wnioski, zapytania i odpowiedzi. 

 

1. Przewodniczący Rady: 
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-  poinformował zebranych, że wpłynęło postanowienie  Nr 17/2024 Komisarza 

Wyborczego w Koszalinie II z dnia 4 stycznia 2024 r. w sprawie podziału Gminy 

Siemyśl na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic, numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu (postanowienie komisarza wyborczego stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu). Zmiany w okręgach wyborczych zawarte w 

postanowieniu omówił Sekretarz Gminy Krzysztof Pełechaty.  

- poinformował o złożeniu przez radnego Wojciecha Pańkę interpelacji 

dotyczących stanu dróg gminnych w miejscowości Charzyno. Poprosił Wójta Gminy o 

przedstawienie działań dotyczących  poprawie stanu dróg.  

Wójt Gminy mówił zakres prac jakie są wykonywane na drogach. 

 

2. Wójt Gminy udzielał wyjaśnień i odpowiadał na pytania radnych: 

1) radnej Grażyny Martysz-Kociak dotyczące: 

- wykorzystania kruszywa, które pozostało na kolonii w m. Nieżyn do zasypania  

  dziur, które są w grodze, 

- budowy światłowodu w miejscowości Nieżyn; 

2) radnego Michała Paszko dotyczące: 

-  zamontowania chociaż jednego progu zwalniającego  na ul. Topolowej w  

   Siemyślu, zgodnie z prośbami mieszkańców kierowanymi bezpośrednio do  

   niego, 

- zamontowania słupków przy wjeździe na ulicę Topolową od strony sklepu Dino; 

3) radnego Grzegorza Łojka dotyczące: 

- remontu drogi w m. Kędrzyno i jednego z wjazdów, jednokierunkowego na tę  

  drogę, 

- zwrócenia uwagi na wykonanie zjazdu z drogi nr 102 do m. Paprocie podczas  

  realizacji przebudowy drogi 102, 

- pozostałych dróg w m. Kędrzyno, które wymagają naprawy, 

- przedstawienia informacji dotyczącej uruchomienia przewozów autobusowych  

  z miejscowości  Kędrzyno i Byszewo do Kołobrzegu. 

 

3. Radny Stanisław Chabera podziękował Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 

w Kołobrzegu Magdalenie Dąbrówce za realizację zadania polegającego na wycince 

topoli przy drodze powiatowej Białokury – Świecie Kołobrzeskie. 

 

O godzinie 9:40 obrady opuścił Radny Karol Mata. 

 

4. Radna Wanda Domańska odnosząc się do dyskusji o stanie dróg zwróciła 

uwagę że m. Morowo składa się z samych dróg polnych i są one „okropne”. 

 

5. Radny Wiesław Hrycenko przedstawił propozycję zakupu, zamiast kruszywa, 

płyt zbrojonych do wyremontowania jakiegoś odcinka drogi w jednej miejscowości. 

 

6. Radny Stanisław Chabera zwrócił uwagę na niewystarczające środki 

przeznaczone na drogi, w budżecie gminy na 2024 r., o czym mówił w czasie 

posiedzenia komisji przed uchwaleniem budżetu. 

 

Do wypowiedzi radnych ustosunkował się Wójt Gminy.   
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7. Sekretarz Gminy Krzysztof Pełechaty omówił informację skierowaną do  

mieszkańców gminy dotyczącą  powiadomień sms ( krótkiej informacji tekstowej) 

dotyczącą  terminów płatności podatków / należności za odpady komunalne lub o 

upływie terminów płatności (informacja ta stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął sesję słowami 

„zamykam sesję Rady Gminy Siemyśl”.  

 

Materiały i uchwały Rady Gminy stanowią załączniki do protokołu obrad sesji (od 

nr 1 do nr 16).  

 
 
 

Przewodniczący Rady 
 
 

Janusz Tasak 

Protokołowała: Bożena Pieczynko 
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